

## **Christmas Glass Redemption T&C**

Link Stanley Plaza Christmas Market Premium Redemption

Promotion Dates: 14, 15, 21 - 26 December, 2024 ("Promotion Period")

Redemption Time: 12:00 PM to 8:00 PM

Promotion Location: Stanley Plaza

Redemption Venue: G/F, Amphitheatre, Stanley Plaza and 1/F, Customer Service Counter, Stanley Plaza

Gift: Limited Christmas Glass

During the Promotional Period, Link Up members ("Members") who accumulate a net Electronic Spending<sup>^</sup> of HK\$800 or above at same day (with a maximum of 4 original machine-printed invoices issued by different merchants) at the participating merchants or Christmas market stalls within Stanley Plaza are eligible to redeem one Limited Christmas Glass at Stanley Plaza. Total of 1,000 glasses are available on a first-come first-served basis, while stocks last.

<sup>^</sup>Electronic Spending includes credit cards, Octopus, Apple Pay, Samsung Pay, Google Pay, Tap & Go, AlipayHK, BoC Pay, PayMe from HSBC, WeChat Pay, TNG Wallet, or other mobile payment apps, and other stored value payment tools regulated under the Payment Systems and Stored Value Facilities Ordinance (Chapter 584).

The above activities are subject to terms and conditions. For details, please refer to the promotional materials within the venue. In case of any changes, no further notice will be given.

Pictures are for reference only. In the event of any disputes, Link Asset Management Limited reserves the right to make final decision.

## Terms and Conditions:

1. Stanley Plaza Christmas Market Premium Redemption (the "Event") is organized by Link Asset Management Limited (the "Organizer").
2. Participating in the Event is deemed to agree and accept the terms and conditions.
3. Each member can only participate in the Event by using his/her own account and cannot use other's account or register multiple accounts repeatedly for participation. Any violation will result disqualification from the Event and the Organiser reserves the right to suspend or terminate his/her membership.
4. Limited Christmas Glass are collectively referred to as "Gifts".
5. The consumption date of all invoices used for redemption Limited Christmas Glass must be issued at the same day of the promotion period. All overdue invoices will not be accepted.
6. All invoices used for redemption must be the original cash register invoice clearly printed with the merchant name, transaction date, time, and amount. They will be verified by the Organiser 's staff. Members must provide Electronic Spending payment records or proof to the staff for verification. If there is any doubt about the authenticity of any invoice, the Organiser's staff has the absolute discretion to refuse to accept.
7. The following types of invoices will not be accepted: (i) payment made by cash or any form of merchant vouchers, cash vouchers, cake vouchers, mooncake vouchers, handwritten receipts, reprinted receipts, photocopies, or damaged and/or altered receipts; (ii) payments made to banks, elderly homes, nursing homes, medical centers, supply and gold organizations, employment agencies, securities and investment companies, Hong Kong Jockey Club, exhibition booths, purchase of tutoring and educational center courses, purchase of beauty center packages, purchase of tickets, Octopus cards, other mobile payment apps, payment by EPS, lawyer fees, agency fees, building transaction commissions, rent, any deposits, payments to government departments and telecommunications companies, payment receipts for stored value cards or any value-added cards; (iii) receipts issued by Hong Kong Post Office, including the purchase of stamps; (iv) purchase or top-up receipts for any form of merchant membership cards, tokens, merchant vouchers, and cake vouchers, purchase of gold grains and gold bars.
8. The total amount of spending would be calculated after deducting any form of points or discounts of credit card payments, electronic currency payments, merchant vouchers, cash vouchers, cake vouchers, mooncake vouchers, membership cards, Octopus cards, other mobile payment apps.
9. All invoices used for redemption will be stamped and/or photographed for record purposes. Stamped invoices cannot be reused to participate in other promotions or redemption activities within the mall (excluding parking offers). The photos of the invoices will only be used for the record purposes of the Event and will be destroyed within two months after the end of the Event.

10. Each member/customer is allowed to redeem Gifts with one set of verified invoices at a time only. Members/Customers must check with the staff on site immediately for any problem. There will be no arrangement for reissuing, replacing, or compensating afterwards.
11. Gifts cannot be exchanged for cash or other offers/gifts under any circumstances.
12. The Organiser reserves the right to make appropriate measures and to implement appropriate control to the Event at any time in compliance with relevant laws or subsidiary regulations.
13. The distribution of redemption will be determined by the Organiser's staff and members/customers are not allowed to object.
14. The Organiser is not the supplier/service provider of the prizes. Any questions, inquiries, and/or follow-ups regarding the quality or any specifications of the prizes listed are the responsibility of the relevant supplier/service provider. The Organiser does not assume any responsibility or liability for any matters related to the prizes, nor does it provide any compensation.
15. If any behavior is found to disrupt/affect/interfere with the Event, the member/customer's eligibility to participate in the Event will be immediately canceled, and the Organiser reserves all rights to pursue.
16. Members must agree that the Organiser can use their photos/videos taken during their participation in this Event for promotional and marketing purposes.
17. Subsidiaries of the Organiser, merchants, relevant partners, and their employees are not eligible to participate in the Event.
18. The Organiser reserves the right to cancel, suspend, delay the Event, or change the terms and conditions of the Event without prior notice. The Organiser shall not be liable for any direct or indirect losses or consequences arising from such cancellation, suspension, delay, or changes.
19. To maintain order, the Organiser reserves the right to refuse the participation of anyone who may affect the progress of the Event.
20. In case of any dispute, the Organiser reserves the right to make final decision.
21. For details of the Event, please refer to the promotional posters inside the venue, visit [Linkhk.com](http://Linkhk.com), or contact the staff.
22. Event details are subject to change without prior notice;
23. In case of discrepancies between the English and Chinese versions of these terms & conditions, the Chinese version shall prevail.

## 領展赤柱廣場聖誕市集換領活動

活動推廣日期：2024 年 12 月 14, 15, 21 - 26 日（「推廣期」）

活動換領時間：上午 12 時至晚上 8 時

活動推廣地點：赤柱廣場

換領地點：赤柱廣場地下天幕廣場指定換領處及赤柱廣場 1 樓顧客服務台

推廣期內，「Link Up」會員（「會員」）任何同日電子消費於赤柱廣場商戶或聖誕市集攤位以電子貨幣<sup>^</sup>累積淨消費滿 HK\$800 或以上（憑不同商戶發出之正本機印發票最多 4 張），即可換領赤柱廣場限量聖誕玻璃杯一個。總數量共 1000 個，先到先得，換完即止。

<sup>^</sup>電子貨幣包括信用卡、Apple Pay、Samsung Pay、Google Pay、Tap & Go 拍住賞、AlipayHK、BoC Pay、PayMe from HSBC、WeChat Pay、八達通、及 TNG Wallet 或其他手機支付程式、或受《支付系統及儲值支付工具條例》（第 584 章）規管的其他儲值支付工具。

以上所有活動受條款及細則約束，詳情請參閱場內之宣傳品，內容如有更改，恕不另行通知。

圖片只供參考，如有任何爭議，領展資產管理有限公司保留最終決定權。

## 條款及細則

1. 赤柱廣場聖誕市集換領活動（「活動」）由領展資產管理有限公司（「主辦單位」）舉辦；
2. 參與活動，即視作同意及接受遵守本條款及細則；
3. 每名會員只可以其個人賬戶參與活動，不可使用他人的賬戶或重複註冊多個賬戶參與活動，如有違反，主辦單位將立刻取消該會員參與活動資格並保留停用或終止其會籍的權利；
4. 限量聖誕玻璃杯統稱「禮品」；
5. 所有用作換領之發票的消費日期必須是在推廣期內的同日消費內發出，所有逾期之發票將不獲受理；
6. 所有用作換領之發票必須清晰印有商戶名稱、消費日期、時間及金額之收銀機發票正本，並由主辦單位工作人員核實後方為有效，過程中會員/顧客必須提供消費所使用之電子貨幣付款存根或記錄介面給工作人員核實。如對任何發票之真偽存疑，主辦單位工作人員有絕對酌情權拒絕接受；恕不接受任何分拆簽賬，會員/顧客於同一商戶之消費簽賬不可分拆成多張發票或簽賬存根以參加活動，每套發票當中只接受一張由同一商戶同日發出之發票；
7. 恕不接受(i)任何以現金/任何形式商舖禮券/餅券/月餅券/現金券等形式付款之發票、以任何形式支付之預繳消費、訂金收據、手寫單、發票重印本、影印本或複印本或已損毀及/或塗改之發票；(ii) 任何銀行、老人院、護老院、醫務中心、供金會、僱傭中心、證券及投資公司、香港賽馬會、展銷攤位、展銷亭、購買補習及教育中心課程、購買美容中心套票、健身會籍/套票、購買門票、八達通及其他手機支付程式增值、繳費靈、律師費、中介費、樓宇買賣佣金、租金、任何按金、向政府部門及電訊公司繳費、儲值卡或任何增值卡之付款收據；(iii) 香港郵政局發出包括購買郵票之收據；(iv) 購買或增值任何形式商戶會員卡、代幣、商舖禮券及餅券，購買金粒及金條之發票；
8. 計算消費總額須扣除任何信用卡、任何形式商舖禮券、現金券、餅券、月餅券、會員卡、八達通或其他手機支付程式或會員卡等任何形式的積分或優惠後之淨支付金額；
9. 已用作換領之發票均會被蓋印及/或拍照以作紀錄，已蓋印之發票不可重複使用參與商場內其他推廣或換領活動(不包括商場泊車優惠)，發票照片只會用於是此活動紀錄之用，一切存檔將會於活動結束後兩個月內銷毀；
10. 每位會員/顧客每次只可憑最多一套已核實發票換領禮品，會員/顧客必須即時檢查清楚，如發現有任何問題，須即時與在場工作人員核對，事後將不獲安排補發、更換或其他補償；
11. 所有禮品在任何情況下均不得兌換現金或其他優惠/禮品；
12. 主辦單位保留酌情權在任何時間因應相關法例或附屬規例頒佈的措施及按實際情況實施適當管制措施，活動安排將可能會有所變更；
13. 換領名額之分發由主辦單位之工作人員決定，會員/顧客不得異議；
14. 主辦單位並非禮品之供應商/服務商，如對禮品之品質狀況或禮品上列明的任何規格或活動上安排有任何疑問、查詢及/或跟進均由相關的供應商/服務商負責，主辦單位對禮品/活動任何事宜恕不承擔任何責任及/或賠償；
15. 若發現任何行為破壞/影響/干擾活動，將會即時取消該會員/顧客參加活動的資格，主辦單位保留所有追訴權；

16. 會員/顧客須同意主辦單位使用其參與此活動之照片/錄像作是次活動的宣傳及推廣用途；
17. 主辦單位旗下之外判公司、商戶、有關的合作伙伴及其僱員，均不可參加是次活動；
18. 主辦單位保留權利在不作事先通知下取消、暫停、延遲換領活動或更改此活動條款及細則。因該取消、暫停、延遲或更改而引致的任何直接或間接的損失或後果，主辦單位將不會負上任何責任/賠償；
19. 為避免秩序混亂，主辦單位保留酌情權拒絕任何影響活動進行的人士參與活動；
20. 如有任何爭議，主辦單位保留最終決定權；
21. 活動詳情請留意場內宣傳海報、瀏覽 [Linkhk.com](http://Linkhk.com) 或查詢請與商場職員聯絡。
22. 活動內容如有更改，恕不另行通知；
23. 本條款及細則的中英版本如有歧異，概以中文版本為準。